
اخبارخبر كوتاه
وزیر نیرو در آیین افتتاح پست ساران

اقدامات ارزشمندی در مدیریت مصرف برق صورت گرفته است

آیین تجلیل از خبرنگاران و نشست صمیمی مهندس قرجه طیار نماینده گنبدكاووس در 
مجلس شورای اسلامی و دبیر مجمع نمایندگان استان گلستان

مدیرکل راه و شهرسازی استان:

10 درصد از کل تردد کشور در راههای ارتباطی استان مازندران جریان دارد

با اشاره به مدیریت مصرف صورت  وزیر نیرو 
مدیرعامل  کرد:  بیان  گذشته،  تابستان  در  گرفته 
درستی  به  خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت 
دستاوردهای مصرف بهینه برق در تابستان گذشته 
را بیان کرده و مهم آن است که این صرفه جویی 
ها و مدیریت مصرف که شروع شده نهادینه و تداوم 
داشته باشد و تنها مربوط به خشکسالی ها و شرایط 
افتتاح پست  آیین  در  اردکانیان  نباشد.رضا  سخت 
۲۳۰ کیلو ولت برق ساران شرکت برق منطقه ای 
خوزستان در گچساران، اظهار کرد: امسال توانسته 
ایم ۳ هزار و ۸۰۰ مگاوات در اوج بار کاهش مصرف 
داشته باشیم که اقدامی قابل تقدیر و ارزشمند از 
تعامل مدیران صنعت برق و مشترکین در کاهش 
مصرف برق بوده است.وی بیان کرد: درصدد هستیم 
با استمرار عادت خوش مصرفی در جامعه بتوانیم 
آسیب پذیری  و  داده  افزایش  را  کشور  آوری  تاب 
خود را کاهش دهیم تا با استفاده از منابع حاصل 
در این بخش شاهد رونق، توسعه و آبادانی هر چه 

از  دیگری  در بخش  نیرو  باشیم.وزیر  بیشتر کشور 
سفر  جریان  در  کرد:  تصریح  خود،  های  صحبت 

امروز به استان کهگیلویه و بویراحمد ۴۷ پروژه در 
بر  بالغ  اعتباری  با  برق  و  آب  مختلف  بخش  های 

 ۱۲ اجرایی  عملیات  و  افتتاح  تومان  میلیارد   ۱۶۶
در  عمدتا  که  تومان  میلیارد  ارزش ۱۲۶  به  پروژه 
افزود:  شد.اردکانیان  خواهد  آغاز  است  برق  بخش 
در حال حاضر ۷۰ پروژه بزرگ صنعت آب و برق با 
اعتباری بالغ بر هشت هزار و ۳۲۴ میلیارد تومان 
در استان کهگیلویه و بویراحمد در حال اجراست؛ 
از  یکی  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  رو  این  از 
کارگاه های بزرگ صنعت آب و برق است.وی گفت: 
صنعت برق بالغ  بر ۲۳ هزار میلیارد تومان در سال 
در  و  می کند  منابع  تحصیل  مختلف  روش های  از 
انتقال و توزیع برق  تامین،  جهت طرح های بزرگ 
به کار گرفته می شود.وزیر نیرو تاکید کرد: تا پایان 
در  برق  و  آب  صنعت  بزرگ  پروژه   ۲۲۷ امسال 
جریان  شد.در  خواهد  افتتاح  کشور  مختلف  نقاط 
سفر وزیر نیرو به استان کهگیلویه و بویراحمد ۱۱ 
برق منطقه ای  توزیع شرکت  و فوق  انتقال  پروژه 
خوزستان در استان کهگیلویه و بویراحمد افتتاح یا 

عملیات اجرایی آنها آغاز شد.

قربان حاجی مخمی خبرنگار پیشکسوت استان 
خبرنگاران  از  تجلیل  بمناسبت  ای  جلسه  گلستان: 
طیار  قرجه  مهندس  حضور  با  گلستان  استان  شرق 
نماینده گنبدکاووس و بخش داشلی برون در مجلس 
استان  نمایندگان  مجمع  دبیر  و  اسلامی  شورای 
و  صدا  خبرگزاریها،  مطبوعات،  وخبرنگاران  گلستان 
سیما، عکاسان و سایت های مختلف در سالن باشگاه 
خاصی  شکوه  با  گنبدکاووس  شهرستان  فرهنگیان 
برگزار گردید.در این جلسه، ابتدا مهندس طیار ضمن 
خیر مقدم به خبرنگاران حاضر در جلسه طی سخنان 
کوتاهی گفت: قرار بود که قبلًا در۱۷ مرداد یعنی روز 
خبرنگار این جلسه برگزار شود که بعلت تراکم کاری 
این امر میسر نشد واز اینکه با تأخیر برگزار می شود، 
از این بابت از شما خبرنگاران محترم عذرخواهی می 
نمایم. مهندس قرجه طیارافزود: در حوزه تحریم های 
اقتصادی، توانستیم تحت هدایت مقام معظم رهبری 
آنها  راستا  این  در  و  باشیم  داشته  را  خوبی  موفقیت 
نرسیدند و ما همچنان در عرصه  اهداف خودشان  به 
جهانی و منطقه ای، الحمدالله به کوری چشم دشمنان 
قابل  به شرایط  ایران  اسلامی  مقدس جمهوری  نظام 
قبول دست یافتیم و از سخنان قاطع ریاست محترم 
جمهوری در سازمان ملل متحد تشکر می نمایم و رد 
ملاقات با ترامپ از سوی نظام و ریاست جمهوری را 
ستایش می کنم.وی در رابطه با تصادف مینی بوس با 
متأسفانه  گفت:  گنبد  به  برون  اینچه  جاده  در  تریلی 
در ۱۰ تا دوازده روز گذشته شاهد وقوع حادثه تلخی 
بودیم که در این تصادف۱5 نفر از عزیزان را از دست 
دادیم که این موارد را بجد و با تذکر برای رسیدگی 
به وضعیت راه های استان و بخصوص راه های شرق 
استان پیگیری کردیم که متأسفانه بدی وضعیت راه 
باد.  شاد  شان  روح  که  شد  حادثه  این  به  منجر  ها 
در خدمت سئوالات  دارم که  بیشتر دوست  اینجا  در 
خبرنگاران باشم و در پایان جلسه از کلیه خبرنگاران 

به  نوبت  آنگاه  و  تجلیل خواهم کرد  حاضر در جلسه 
مطرح  بترتیب  را  خود  سئولات  که  رسید  خبرنگاران 
کردند و از سوی دبیر مجمع نمایندگان استان گلستان 
سئوال  به  رابطه  در  است.وی  شده  داده  مثبت  پاسخ 
خبرنگاری در خصوص راه آهن گرگان، گنبد و مشهد 
چنین پاسخ داد و گفت: در مورد راه آهن گرگان به 
مشهد بنده طی نطق های متعددی از رئیس جمهور 
پیگیر  گلستان  استانداران  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  و 
که  هستم  مطالبات جدی  از  یکی  و  بودم  قضیه  این 
متأسفانه با این شرایط اقتصادی  امید چندانی ندارم 
و برای اجرایی شدن این پروژه به5 هزار میلیارد نیاز 
داشتیم که اکنون حداقل ارزش این بودجه به۲ الی۳ 
برابرتبدیل شده است. در این رابطه از آقای آخوندی 
خواستم که قطعه گرگان به گنبد را به اتمام برساند 
که قول های شفاهی و حتی دستورات کتبی را دریافت 
کردم که فعلًا امیدواری ندارم و لذا این مسیر قبلًا در 
زمان آخوندی تصویب شده است که این امر فعلًا راکد 
برون  اینچه  آزاد  منطقه  خصوص  در  اما  و  باشد  می 
کارهای خوبی انجام گرفت که بنده بجد پیگیر هستم 
مصوب  آراء  اکثریت  با  مجلس  در صحن  امر  این  که 
رابطه  در  نگهبان  از طرف شورای  یک سری  که  شد 
با بودجه ایراد گرفته شد که با عودت دادن به مجلس 
نوبت  در  و  بررسی  گردید که مجددا  برطرف  ایرادات 
می  رأی  مجلس  در  قطعاً  و  باشد  می  مجلس  صحن 
آورد و قرار شد که شورای نگهبان با دولت هماهنگ 
خصوصی  بخش  گذار  سرمایه  راستا  این  در  و  شوند 
می باشد و هزینه احداث گمرکات را بخش خصوصی 
بعهده بگیرد و حقوق کارمندان را دولت تقبل می کند.

نماینده گنبدکاووس در مجلس در پاسخ به سئوالات 
اینکه  به  توجه  با  گفت:  چنین  نیز  دیگر  مطرح شده 
نفر  بالای۲۰۰ هزار  با جمعیت  گرگان مرکز استان و 
از تهران به گرگان  بر مبنای جمعیت، بودجه  بوده و 
تزریق می شود و ما هم اگر روستاهای اقماری را به 

به  نیز روستاهای چسبیده  و  شهر گنبد ملحق کنیم 
شهر گنبد که با فاصله ۲ پل مستقر می باشند واکنون 
از اعتبارات شهر گنبد استفاده می کنند. پس ملحق 
شدن روستاهای اقماری به شهر گنبد الزامی است و 
که  ماست  پیشرفت  باعث  استان  مرکز  پیشرفت  لذا 
همه جای استان پیشرفت کند ولی توسعه متوازن در 
سطح استان و کشور را داشته باشیم و بنابر این اول 
دولت  از  و سپس  کنیم  را حل  اختلافاتمان  خودمان 
برای  خوبی  اعتبارات  افزود:  باشیم.وی  داشته  انتظار 
گنبد جذب شد که بنده به شهر دار خیلی تأکید کردم 
که کل اعتبار این طرح آماده باشد و لذا آدم دل به دریا 
بزند و کارها را شروع بکند و گفتم که شما پل های 
روگذر و زیر گذر و نیز هتل را شروع کنید و من نیز از 
نظر اعتبارات کمک خواهم کرد و در خصوص امکانات 
اکنون دستگاه  که  است  استان محروم  پزشکی شرق 
سی تی اسکن در بیمارستان مطهری افتتاح و نیز مرکز 
در  انژوگرافی  و دستگاه  باز  قلب  بزرگ عمل جراحی 
بیمارستان پیامبر اعظم)ص( در آینده نزدیک توسط 
وزیر بهداشت افتتاح خواهد شد. و اما در مورد ورزش 
و والیبال گنبد عرض می کنم که اسپانسر اصلی باید 
در والیبال تعیین شود که از شورای شهر و شهردار و 
تشکر می کنم که  وزیر ورزش  و  استاندار  و  فرماندار 
مجوز ویژه به گنبد دادند که حقی از شهروندان گنبدی 
تضعیع نمی شود و اعتبارات ویژه ای برای گنبد تعریف 
می شود که بنده در مورد مسائل فنی  و جزئیات نمی 
خواهم، وارد شوم ولی در مسائل کلی دخالت می کنم 
باید  ژیمناستیک  های  سالن  و  کرد  خواهم  نظارت  و 
از طرف  امر  این  واگذار گردد که  به بخش خصوصی 
مجلس مصوب گردید. از هر مسئولی که شفاف عمل 
پرتاب  برای  که  مسئولی  با  ولی  کنم  می  دفاع  کند، 
باشد،  کرده  سوءاستفاده  خود  اجتماعی  و  اقتصادی 
برخورد می کنم.در مورد ترافیک و معتادان متجاهرو 
پیگیری برج قابوس و کمربندی و ... را بنده به فرماندار 

گفته ام که حوزه مدیریت شهری و موارد جزئی را خود 
مسئولین شهر باید حل کنند و در آغاز نمایندگی قرار 
گذاشتیم که در موارد جزئی نباید خودمان را سرگرم 
کنیم و لذا ما باید به کارهای بزرگی چون منطقه آزاد 
تجاری و اشتغال جوانان و ... که اولویت اصلی ما بوده، 
افزود: در مورد جاده نفت که آن  رسیدگی کنیم.وی 
را به طرح کشوری تبدیل کردیم، بودجه آن از مرکز 
و استان خواهد آمد و مرکز جامع سرطان در گنبد در 
اعظم  پیامبر  بیمارستان  باشد که در  حال تحقق می 
در حال انجام است. مدیر کل میراث فرهنگی استان 
قرار  که  باشند  می  منطقه  های  بچه  از  کریمی  آقای 
باشند و  این موار داشته  اساسی در  شد که یک فکر 
در مورد کمربندی، آزاد سازی ادامه مسیر را شهردار 
گنبد انجام بدهند و در آینده این کمربندی به جاده 
نفت وصل می شود و لذا اعتبار جاده نفت آماده است 
و وظیفه بنده گرفتن اعتبار است و اجرایی کردن موارد 
گنبد  باشد.نماینده  می  شهرداری  توسط  مطروحه 
ادامه داد و افزود: قبلًا گفتم که راه اندازی مرکز عمل 
فرهنگیان  وافتتاح درمانگاه  انژوگرافی  و  قلب  جراحی 
گنبد و درمانگاه کرند در نیمه دوم مهر ماه با حضور 
وزیر محترم بهداشت افتتاح خواهد شد. در مورد ارتقاء 
و شهر شدن کرند و بی بی شیروان و آق آباد با وزیر 
رأیزنی کردم و  کشور و مدیر کل تقسیمات کشوری 
سیاسی  معاونت  طریق  از  کشور  وزارت  کارشناسان 
تبصره  یک  با  که  کردند  استعلام  گلستان  استانداری 
ای این ۳ دهستان به شهر تبدیل شوند و اما در مورد 
پتروشیمی گلستان  که 9۲ هزار نفر سهامدار آن می 
باشند، امروز هم در استانداری این موضوع بحث شد 
استانداری  با  نمایندگان  با مجمع  را  که یک نشستی 
داشته باشیم و یکی از اولویت های اصلی استاندار به 
نتیجه رساندن سهام این9۲ هزار نفر به حق شان می 
مقرون  گلستان  در  پتروشیمی  ایجاد  اگر چه  و  باشد 

بصرفه نبوده است!

ترافیک  حجم  به  باتوجه  استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
محورهای مواصلاتی استان گفت : ۱۰ درصد از کل تردد کشور در 
راههای ارتباطی استان مازندران جریان دارد.به گزارش اداره ارتباطات 
مهندس  مازندران  استان  شهرسازی  راه   کل  اداره  رسانی  اطلاع  و 
سید محمد نظری عنوان نمود : استان مازندران به دلیل نزدیکی و 
هم جواری با پایتخت اگر در 5 سال گذشته تنها روزهای پایانی هفته 
پرترافیک بود اما در حال حاضر در طول ایام هفته،  ما  بار ترافیکی 
سنگینی را داریم و  دلیلش این است که بسیاری از  هموطنان ساکن 
ویلا  دارای  و  ساز   و  ساخت  یا  و  ملک  دارای  استان  این  در  تهران 
هستند و به فراخور زمان به استان ما رفت و آمد دارند و از طرفی 
سال   ۱۰ در  شاید  است،  رفته  بالا  خودرو  مالکیت  هم ضریب  دیگر 
گذشته تعداد خودروهایی کشور زیر ۱۰ میلیون بود اما در حال حاضر 
فقط تعداد ۱۴ میلیون موتور سیکلت شماره گذاری شده است و آمار 
خودروها هم  نسبت به ۱۰سال گذشته بیش از5/۲ برابر شد و به طور 
متوسط در هر خانوار ما ۲ دستگاه خودرو داریم  و باید  ایجاد ظرفیت 
کنیم. مدیر کل راه و شهرسازی استان مازندران گفت:  این ظرفیت از 
طریق ایجاد آزاد راه ، ارتقای راه های  موجود فرعی به اصلی ، تبدیل 
راه های اصلی ها به ۴ خطه و  ایجاد راه های روستایی به راه های فرعی 
انجام می شود و همه  این ها مستلزم تأمین اعتبار است و از طرفی 
اثرگذاراست و  هم حجم تردد  و تعداد در بحث نگهداری به شدت 

روکش های آسفالتی را باید به سرعت انجام دهیم.
و  مدیریت  سازمان  اعتبار،  بحث  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ازجمله  استان ها  از  برخی  باید  بودجه نویسی   زمان  در  برنامه ریزی 
مازندران را به شکل ویژه ببینند، یادآور شد: نگاه و رویکرد تخصیص 
اینکه  ضمن  کند  تغییر  استانی  فرا  به  استانی  حالت  از  باید  بودجه 

نمایندگان ما هم باید تلاش کنند تا در زمان تصویب لایحه بودجه 
این موضوع را مطرح کنند  وقتی که تردد راه های مازندران نسبت به 
سایر استان ها 5/۳ برابر است، منابع ما باید به اندازه همان 5/۳ برابر 
باشد . امیدواریم که تحلیل ها و نگاه های کارشناسی که آینده اتفاق 
می افتد بتوانیم راه های استان مازندران را در تمامی ابعاد ارتقا بخشیم.

مهندس نظری سپس اظهار داشت: در حال حاضر اعتبارات از 
ردیف ملی، صرفا به راه های اصلی اختصاص می یابد و کلیه محور های 
فرعی و روستایی باید از منابع استانی تأمین شود و به دلیل محدودیت 
راه ها  برای سایر  برنامه ریزی   ، مبالغ زیادی در کمیته  منابع استان 
در نظر گرفته نمی شود و این تفکیک کار ما را سخت کرده است. 
محور  تهران،  به سمت  کوه  سواد  محور  شامل  ما   اصلی  محورهای 
هراز، محور کندوان و محوری ساری- تاکام  که از ردیف ملی  تأمین 
شدند و باید به شکل ویژه مورد توجه قرار گیرد.  ضمن اینکه محور 
کناره نیز از ردیف ملی است و مابقی محورها باید از محل اعتبارات 
استانی تأمین شوند که با وضعیت استان ما که صنعتی هم نیستیم و 
از لحاظ درآمدی جایگاه خوبی نداریم و محدودیت های اعتباری  که 
گفت:  استان  غرب  راه های  درخصوص  است.وی  دشوار  دارد،  وجود 
برنامه های متعددی در این خصوص داشتیم  از جمله محور ۲ خطه 
سواد کوه  که به ۴ خطه تبدیل می شود اما محورهای غرب استان ما از 
آمل تا رامسر سال های  گذشته ۴ خطه شد و در بحث کمربندی های 
که  گرفت   صورت  جدی  پیگیری های  خوشبختانه  که  هم  شهری  
تکمیل  چالوس  و  نوشهر  های  کمربندی  رویان،  نور،  کمربندی های 
استفاده  مورد  حاضر  درحال  که  هم  تنکابن  کمربندی  و   می باشد 
گرفتیم  مشاور  امسال  آن  های  تقاطع  بحث  در  تنها   و  گرفت  قرار 
بدهیم  انجام  باید  را  آن  خروجی  و  ورودی  تقاطع های  مطالعات  و 

برای اجرای  این مطالعات، منابع  از تکمیل  بعد  انشاالله بلافاصله  که 
استان  شهرسازی  و  راه  کل  می گیریم.مدیر  دست  در  را  تقاطع  این 
کلار  شهرهای  در  استان  غرب  در  طرح های  دیگر   : گفت  مازندران 
آباد، سلمان شهر، عباس آباد، نشتارود و هچیرود از محل سفر ریاست 
گذاشتن  اختیار  در  با  گرفته شد  درنظر  آن  برای  منابعی  جمهوری، 
بودجه این منابع به شهرداری ها  از سوی سازمان برنامه با متوسط ۳5 
درصد پیشرفت فیزیکی توسط خود شهرداری ها  در حال اجرا است.
مهندس نظری افزود: در کنار این اقدامات،  منابعی هم جهت ایجاد 
کنارگذر از چالوس تا رامسر در اختیار آنها قرار دادیم که مطالعه فاز 
۱ آن  به پایان رسیده و مطالعه فاز ۲ آن را شروع خواهیم کرد اما 
این است جهت مدیریت جریان ترافیک در استان مازندران  نگاه ما 
اساسی  نیاز  درواقع  که  چیزی  برویم   راه  آزاد  ایجاد  سمت  به  باید 

استان مازندران است.  

۶۰۰۰ دانش آموز در سطح استان مرکزی مخاطب کمیته امداد هستند 
استان مرکزی گفت: درحال حاضر حدود ۶  امداد  مدیرکل کمیته 
هستند،  امداد  کمیته  مخاطب  مرکزی  استان  سطح  در  دانش آموز  هزار 
توسط  دیگر  بخش  و  امداد  کمیته  توسط  آنها  به  از کمک ها  بخشی  که 
خیران انجام می شود .قنبر موسی نژاد با اشاره به اجرای مرحله دوم جشن 
عاطفه ها اظهار داشت: در کنگره نقش امام)ره( بیش از ۳۰۰ فقره جهیزیه 
با مشارکت بسیج و کمیته امداد به محرومان و مددجویان کمیته امداد 
اهداء می شود.وی افزود: جشن عاطفه ها در دو بخش، بخشی از آن قبل از 
شروع سال تحصیلی و بخش دیگر در طول سال تحصیلی برگزار می شود.
از اجرای جشن  امداد استان مرکزی تصریح کرد: هدف  مدیرکل کمیته 
عاطفه ها در طول سال تحصیلی، استفاده از ظرفیت دانش آموزان، معلمان 
و سایر موارد، همچنین ایجاد فضای معنوی در مدرسه ها است.موسی نژاد 
شهریورماه  هشتم  و  هفتم  در  عاطفه ها  نخست جشن  مرحله  داد:  ادامه 
امسال برگزار شد و تا دهم مهر ادامه دارد، مردم و خیران در این روزها 
مشارکت بسیار زیادی داشتند، مرحله دوم نیز در ۱۰ مهر در بیش از یک 
هزار و ۲۷۰ آموزشگاه در استان مرکزی برگزار می شود.وی عنوان کرد: 
در شهر اراک نیز در دبیرستان علامه  حلی در ساعت 9 صبح به صورت 
نمادین زنگ عاطفه ها با حضور مسئولان به صدا در می آید، هدف کمیته 
امداد از اجرای جشن عاطفه ها در مدارس، ترویج سنت احسان و نیکوکاری 
در نسل جوان، استفاده حداکثری از ظرفیت مدارس و سایر موارد است.وی 
ادامه داد: درحال حاضر حدود ۶ هزار دانش آموز در سطح استان مرکزی 
مخاطب کمیته امداد هستند، که بخشی از کمک ها به آنها توسط کمیته 

امداد و بخش دیگر توسط خیران انجام می شود، همچنین نوشتافز ار دولتی 
تهیه شده از وزارت صمت با ارز ۴ هزار و ۲۰۰ تومان همراه با ۳۰ هزار 
دفتر در جلدهای مختلف با قیمت یارانه ای تهیه و 5 جلد به هر فرد به 
صورت رایگان داده می شود.مدیرکل کمیته امداد استان مرکزی خاطرنشان 
کرد: حدود ۲۰ هزار بسته نوشت افزار با کمک خیران در استان مرکزی 
تهیه و در اختیار نیازمندان قرار داده شده است و حدود ۶ هزار بسته آن 
است. شده  تهیه  دانش آموزان  همه  برای  که  بوده  آینده  بانک  طریق  از 

در  شهرستان  در ۱۲  کرد:  تصریح  مرکزی  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 
استان مرکزی برنامه تکریم سالمندان اجرا می شود، یک هزار و ۷۰۰ نفر از 
مددجویان در شهرستان های مختلف در این همایش ها شرکت می کنند، 
۳۰ نفر از سالمندان به مشهد اعزام می شوند، در بعضی شهرستان ها مثل 
اراک، خمین، شازند و ساوه همایش های ویژه ای برگزار می شود که حداقل 
داد:  ادامه  می کنند.موسی نژاد  پیدا  حضور  همایش ها  این  در  نفر   ۴۰۰
برنامه دیگری با همکاری دانشگاه علوم پزشکی در همه شهرستان ها  در 
بحث پایش سلامت سالمندان برگزار می شود، حدود ۲ هزار و ۲۷9 نفر 
از سالمندان دارای شرایط ویژه شناسایی و در این ایام به صورت ویژه به 
آنها خدمت رسانی می شود و حدود ۷۱9 میلیون تومان به صورت بلاعوض 
در قالب بسته های بهداشتی و کارت هدیه به آنها ارائه شد.وی بیان کرد: 
همایشی به صورت استانی در استانداری برگزار می شود که حدود ۱۱۲ 
نفر از سالمندان استان در آن شرکت کرده که بخشی از آنها تحت پوشش 
کمیته امداد استان مرکزی هستند، همچنین در این ایام در مساجد برنامه 

مختصری برای سالمندان در نظر گرفته شده است.مدیرکل کمیته امداد 
و  خیران  توسط  هفته  این  در  خانواده  کرد: ۲5۶  تصریح  مرکزی  استان 
البته  که  دارند  چهره  به  چهره  دیدار  مفتاح الجنه  عنوان  تحت  مسئولان 
ضمن تکریم و دیدار سالمندان مقداری کمک نقدی یا غیر نقدی توسط 
خیران به آنها می شود.موسی نژاد در رابطه با صندوق ولایت گفت: یکی از 
برنامه های کمیته امداد بحث صندوق ولایت بوده، این صندوق یک صندوق 
قرض الحسنه است که با هدف ترویج فرهنگ قرض الحسنه توسط کمیته 
در  بار  نخستین  برای  و  است  ایجاد شده  مرکزی  بانک  مجوز  با  و  امداد 
کشور مبالغ پرداختی صندوق تا سقف 5 میلیون تومان بدون کارمزد ارائه 
می شود.وی ادامه داد: انواع تسهیلات پرداخت شده از طریق صندوق امداد 
میلیون  تا سقف ۳۰  اشتغال  وام  پرداخت  ولایت در سال گذشته شامل 
تومان، وام ودیعه مسکن تا سقف ۲۰ میلیون تومان، تسهیلات تا سقف ۳۰ 
میلیون تومان برای خرید مسکن و وام کارگشایی تا سقف 5 میلیون تومان 
است، منابع تامین اعتبار آنها نیز از طریق سپرده گذاری خیران، اعتبارات 
تخصیصی کمیته امداد و وصول اقساط سنوات گذشته بوده است.مدیرکل 
کمیته امداد استان مرکزی خاطرنشان کرد: سال 9۶ حدود ۲۴ میلیارد و 
۶۰۰  میلیون تومان عملکرد صندوق امداد ولایت در استان مرکزی بوده 
است، سال گذشته به ۷ هزار و 9۰۰ نفر تسهیلات به مقدار ۴۰ میلیارد 
و ۸۰۰ میلیون تومان پرداخت شده است، امسال تا به امروز ۲9 میلیارد 
و ۶۰۰ میلیون تومان به ۴ هزار و 9۳5 نفر پرداخت شده است که این 

موضوع نشان دهنده روند افزایشی این پرداخت   ها است.

لیلا عرب فیروزجایی نخستین زن 
سکاندار  ورزش مازندران

لیلا عرب فیروزجایی به عنوان نخستین زن 
استان مازندران و تاریخ ورزش بابل، سرپرستی 
عهده  را  شهرستان  این  جوانان  و  ورزش  اداره 
حسین  حبیب  حکم  با  انتصاب  شد.این  دار 
مازندران  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر  زادگان 
استفاده  و  جوانگرایی  های  سیاست  راستای  در 
جوانان  و  ورزش  در  بانوان  مدیریتی  ظرفیت  از 
صورت گرفت.مراسم  اهدای حکم سرپرستی با 
و  منابع  توسعه  معاونت  رمضانی  مسعود  حضور 
اداره  مسئولان  از  معافی  و  سهرابی   ، پشتیبانی 
رئیس  امیرنیا  زحمات  از  و  گردید  برگزار  کل 
نیز قدردانی شد. گفتنی است   اداره   این  سابق 
لیلا عرب فیروزجایی قبل از این انتصاب، معاونت 
اداره  ورزش و جوانان شهرستان بابل را بر عهده 

داشته است.

آغاز توزیع بسته آموزشي صنعت برق 
در میان دانش آموزان سیل زده آق قلا

برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
گلستان در نخستین روز سال تحصیلی با اشاره 
به اینکه از ابتداي مهرماه قبوض کاغذي برق در 
سراسر کشور و استان حذف خواهد شد، گفت: 
از  جدید،  تحصیلي  سال  آغاز  با  همزمان  امروز 
طرح  این  شده  صرفه جویي  مالي  منابع  محل 
۱۰۰ هزار بسته آموزشي در میان دانش آموزان 
مناطق محروم کشور و ۲۰۰۰ بسته در گلستان 
عمومی شرکت  روابط  گزارش  توزیع مي شود.به 
نصیری  اکبر  علی  ؛  گلستان  برق  نیروی  توزیع 
در نخستین روز سال تحصیلی به همراه مشاور 
مدیرعامل توانیر ، معاون وریز آمورش و پرورش 
نبوت شهر  در مدرسه  استاندار، ضمن حضور  و 
سیل زده آق قلا استان خطاب به دانش آموزان 
با  مي توانید  شما  گفت:  مراسم،  این  در  حاضر 
انرژي  همیاران  کشور  در  برق  صحیح  مصرف 
دانش آموزان  سایر  استفاده  زمینه  و  باشید  برق 
از این انرژی پاک و حیاتي و مهم را فراهم کنید.
نصیری با اشاره به اینکه از ابتداي مهرماه قبوض 
کاغذي برق در سراسر کشور حذف خواهد شد، 
ادامه داد: اجراي این طرح مانع از قطع ۱۲ هزار 
کاغذي  قبوض  چاپ  منظور  به  سال  در  درخت 

برق خواهد شد.

تقدیر مدیرعامل توزیع نیروی برق 
گلستان از همکاري مردم استان در 

گذر از پیك تابستان امسال
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گلستان 
از همکاري مردم استان در مدیریت مصرف برق 
تابستان 9۸  برق  پیک  از  آمیز  موفقیت  عبور  و 
عمومی  روابط  گزارش  کرد.به  قدرداني  و  تشکر 
اکبر  علی  گلستان؛  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
از  گذر  در  آمیز  موفقیت  عبور  گفت:  نصیری 
پیک تابستان 9۸ بدون اعمال خاموشي مرهون 
همکاري مردم استان، سازمان ها و نهادها بوده 
و از حس مشارکت و مسئولیت پذري شهروندان 
کنیم. مي  قدرداني  برق  مصرف  مدیریت  در 
برنامه  مانند سال گذشته  امسال هم  وي گفت: 
و  شده  اجرایي  خوبي  به  مصرف  مدیریت  هاي 
تابستان را پشت سر گذاشته ایم.نصیری تصریح 
کرد: مصرف بهینه برق علاوه بر آنکه از خاموشي 
باعث  کند  مي  جلوگیري  شبکه  در  ناخواسته 
کاهش  و  کشور  براي  اقتصادي  جویي  صرفه 
هزینه هاي خانوار نیز مي شود.وي اظهار داشت: 
توسعه  و  نوسازي  امروز  از  گلستان  برق  صنعت 
کرده  ریزي  برنامه   99 تابستان  براي  را  شبکه 
است تا با همکاري مردم که امروز نقش تعیین 
کننده اي در مدیریت این صنعت بر عهده گرفته 

اند، برق پایداري را به مشترکین تحویل دهد

آمادگی شبانه روزی جایگاههای سوخت 
لرستان در مسیر تردد زائرین اربعین حسینی

برای  لرستان  سوخت  جایگاههای  تمامی 
سوخت رسانی در مسیر تردد زائرین اربعین حسینی 
به صورت ۲۴ ساعته فعالیت می کنند.مهندس پیمان 
بهرامی مدیر منطقه در جلسه هماهنگی سوخترسانی 
اربعین اظهار داشت : این شرکت آمادگی لازم برای 
خدمات رسانی به زائرین اربعین در سه محور ذخیره 
سازی، حمل و نقل و عرضه سوخت را دارد.مهندس 
به  رسانی  سوخت  کار  گذشته  سال  افزود:  بهرامی 
احسن  نحو  به  منطقه  کارکنان  همکاری  با  زائرین 
از  نیز  امسال  و  انجام شد  و بدون هیچگونه کاستی 
وضعیت  در  سوخت  عرضه  و  سازی  ذخیره  لحاظ 
با  کرد:  عنوان  مسئول  مقام  داریم.این  قرار  مطلوبی 
رسانی  سوخت  کمیته  مسئولیت  واگذاری  به  توجه 
اربعین  زائران  به  رسانی  خدمات  هماهنگی  ستاد 
حسینی)ع( استان به این شرکت تمهیدات لازم برای 
و  ها  جایگاه  کامل  آمادگی  جمله  از  سوخت  تامین 
است. شده  اندیشیده  سوخت  نقل  و  حمل  ناوگان 

مهندس بهرامی ضمن اشاره به اینکه خدمت رسانی 
به زائرین اهل بیت جزو اصلی ترین وظایف و تکالیف 
ماست و دارای اجر و پاداش معنوی و اخروی است 
به  مطلوب  خدمات  ارائه  منظور  به  شد:  خاطرنشان 
تمام  از  شرکت  این  )ع(  الحسین  عبدالله  ابا  زائران 
: ۱- استقرار کشیک  توان و ظرفیتهای خود شامل 
به  پاسخگویی  و  هماهنگی  جهت  منطقه  ستاد  در 
و  نظارتی  های  تیم  تشکیل   -۲ احتمالی  مشکلات 
بازرسی به صورت شبانه روزی برای کنترل و بازدید 
از مجاری عرضه سوخت در سطح استان ۳ – تأمین 
به  و  اولویت  اساس  بر  جایگاهها  سوخت  موقع  به 
و  کشیک  استقرار   –  5 اعزامی  کاروانهای  تناسب 
آماده باش نیروهای پشتیبان سامانه هوشمند جهت 
تأمین به موقع قطعات و تجهیزات سامانه هوشمند 
باش  آماده   -۶ اضطراری  شرایط  در  نواقص  رفع  و 
نفتی جهت  های  فرآورده  ونقل  ناوگان حمل  کامل 
تأمین سوخت جایگاهها وی با بیان این که به همه 
ساعته   ۲۴ باش  آماده  لرستان  منطقه  جایگاههای 
داده شده است، تصریح کرد: جایگاههای ارائه دهنده 
اتوبوسهای ویژه کاروان  خدمات و عرضه سوخت به 
های زائرین اربعین در مسیر مواصلاتی رفت وبرگشت 
از استان لرستان مشخص شده است و این جایگاهها 
عباتند از : آریا و سوری نژاد که در مسیر ورودی و 

خروجی از شهرستان خرم آباد واقع شده اند.

مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور:
وضعیت آب شرب و فاضلاب روستاهای 
شهرستان های شهرستان های مختلف 

گیلان مورد بررسی قرار گرفت 
مهندسی  شرکت  مدیرعامل  جانباز  مهندس 
فاضلاب  و  شرب  آب  وضعیت  کشور  فاضلاب  و  آب 
رودسر،  لنگرود،  رشت،  های  شهرستان  روستاهای 
فومن  اشرفیه،  آستانه  سیاهکل،  لاهیجان،  املش، 
شهرستان  این  نمایندگان  با  جلساتی  در  را  شفت  و 
قرار داد. بررسی  ها در مجلس شورای اسلامی مورد 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی گیلان در 
دستور  با  گفت:  جلسات  این  دستاوردهای  خصوص 
مهندس جانباز مقرر شد عملیات اجرایی طرح جمع 
آوری و دفع بهداشتی فاضلاب روستای امامزاده هاشم 
رشت آغاز شود.محب علی رنج ور افزود: همچنین به 
منظور جبران کمبود آب شرب روستاهای جلگه ای 
شهرستان رشت مقرر شد از فاز دوم تصفیه خانه آب 
سنگر و از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی با اجرای 
شبکه و خطوط انتقال به این روستاها آبرسانی شود. 
مهندسی  شرکت  مدیرعامل  تاکید  به  اشاره  با  وی، 
اعتبارات  از  مندی  بهره  خصوص  در  کشور  آبفای 
روستاهای  به  آبرسانی  جهت  ملی  توسعه  صندوق 
شهید  آبرسانی  مجتمع  طریق  از  لنگرود  شهرستان 
املاکی گفت: در بازدیدی که مهندس جانباز از تصفیه 
خانه آب روستای طول لات رودسر داشتند، مقرر شد 
با تسریع در اجرای این تصفیه خانه مشکل آب شرب 
و  رودسر  ها  شهرستان  ای  جلگه  بخش  روستاهای 
دارند،  قرار  خانه  تصفیه  این  پوشش  تحت  که  املش 
افزود: در خصوص شهرستان های  برطرف شود. وی 
عملیات  جاری  سال  در  مقرر شد  نیز  فومن  و  شفت 
این  شرب  آب  فاقد  روستای   ۱۳ به  آبرسانی  اجرایی 
ملی  توسعه  صندوق  اعتبارات  محل  از  ها  شهرستان 

آغاز شود. 

3600میلیون ریال برای حل مشکل 
فاضلاب مسکن مهر و شهرک بسیجیان 

تالش هزینه خواهد شد 
و  مدیره  هیات  رییس  جانباز  حمیدرضا 
و فاضلاب کشور در  مدیرعامل شرکت مهندسی آب 
اجرای  روند  بررسی  منظور  به  گیلان  استان  به  سفر 
پروژه های آب و فاضلاب استان باحضور در فرمانداری 
و دیدار با نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی از 
تخصیص۳۶۰۰ میلیون ریال اعتبار از محل اعتبارات 
متمرکز برای اجرای طرح فاضلاب  مسکن مهر فجر 
تالش و اجرای پکیج  فاضلاب شهرک بسیجیان این 
شهر خبرداد.سید محسن حسینی رئیس هیأت مدیره 
و مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان گیلان نیز در 
استان  برآورد شرکت آب و فاضلاب  این مورد گفت: 
گیلان برای اجرای شبکه جمع آوری و پکیج فاضلاب 
شهرک بسیجیان تالش چیزی حدود ۶ میلیارد تومان 
داده  تخصیص   99 و   9۸ سالهای  طی  اگر  که  است 
شود در یک سال شبکه جمع آوری آماده و در یک 
سال بعدی نصب پکیج انجام خواهد شد.دکتر شکری 
و  رضوانشهر  ماسال،  مردم شریف شهرستان  نماینده 
تالش در مجلس شورای اسلامی نیز در سخنانی ضمن 
تاکید بر اجرای طرح فاضلاب تالش خواستار استفاده 
برای اجرای  تامین منابع مالی  از روش های مختلف 

این طرح شد.

مدیر کل پست استان اصفهان :
بیش از یکصد نوع خدمت در پست به 

مردم ارائه می شود
استان  اصفهان در روز جهانی  مدیر کل پست 
پست )۱۷مهر (و در جمع اصحاب رسانه اظهار داشت 
:پست بر اساس نیاز مردم و سازمان ها شکل گرفته 
ها  وسازمان  مردم  نیاز  اساس  بر  را  هایی  وسرویس 
ارائه می نماید .مهندس حمید باقری مدیر کل پست 
استان اصفهان ،استفاده از خدمات پست را یکی از پایه 
های دولت الکترونیک اعلام واعلام داشت:۲۷۶ دفتر 
روستایی در استان فعال است و در استان ۱۰۲۶واحد 
پستی وجود دارد که استان اصفهان ۷ درصد از واحد 
پست  وضعیت  مورد  در  .وی  است  رادارا  پستی  های 
دارای  استان  پست  داشت  بیان  هم  اصفهان  استان 
۶۰۲پرسنل است که 5 درصد از نیروی انسانی شبکه 
نامه  پستی کشور رادارد و۴۳ درصداز  آن در بخش 
رسانی فعالیت می کنند و از نظر مبادله در کشور بعد 
از تهران ،پست اصفهان قرار دارد . باقری به آمار شش 
:به  اشاره کرد وعنوان داشت  فعالیت پست هم  ماهه 
طور متوسط در شش ماهه اول امسال روزانه ۲۸ هزار 
مرسوله به استان اصفهان وارد شده و ۳۴ هزار مرسوله 
هم در شش ماه  اول صادر شده که سهم ما از ترافیک 
در کشور ۴/5درصد است .وی در بخش دیگری افزود 
از  ،بیش  سوخت  کارت  ۳۸هزار   ، نامه  گذر  :9۲هزار 
۷۳۰هزار برگه عوارض شهری ،۳۷ هزار مالیات خودرو 
نامه  گواهی  ،۱۲۳۸۸فقره  شناسنامه  ،۳۳۸۱۱فقره 
فنی حرفه ای و ۷۶۰۰پزشکی قانونی رادر شش ماهه 

اول امسال توزیع کرده ایم .

مردم استان اصفهان آسوده خاطر باشند
رود خانه زاینده رود به طور دائم 
توسط شرکت آب پایش می شود

 در یک ماه گذشته دو سیستم پایشی برای 
آسمان  چم  سه  منطقه  در  رود  زاینده  خانه  رود 
نصب شد که یکی به منظور جمع آوری وجلوگیری 
از ورود ضایعات و آ شغال به درون رودخانه است 
از  رودخانه  آب  کیفی  بررسی  منظور  به  ودومی 
ولذا  باشد  می  ومیکروبی  سمی  مواد  وجود  لحاظ 
زاینده  رودخانه  آب  کیفیت  نگران  نباید  مردم 
وسواحل  رودخانه  دفترمهندسی  مدیر  باشند  رود 
ای  منطقه  آب  شرکت  در  رود  زاینده  خانه  رود 
سیستم  :در  وافزود  راگفت  مطالب   این  اصفهان 
بیومانیتورینگ لحاظ شده برای ساماندهی رودخانه 
زاینده رود از سیستم بیولوژیک بهره می بریم و با 
استفاده از ماهی های حساس که واکنش نسبت به 
مواد سمی ومیکروبی  از خود نشان می دهند، دائما 
عکس العمل آن ها رصد شده ونیم ساعت قبل از 
گردد  می  قطع   ،آب  خانه  تصویه  به  آب  رسیدن 
رودخانه  مهندسی   دفتر  مدیر  صادقی  .مهندس 
وسواحل شرکت آب منطقه ای اصفهان در ارتباط 
با ساماندهی رودخانه زاینده رود تصریح نمود :طرح 
ساماندهی زاینده رود به دنبال مطالبات کشاورزان 
۱۳95عملیات  سال  ماه  بهمن  از  و  گرفت  انجام 
پرندگان  باغ  بعد  از  اصفهان  درغرب  را  ساماندهی 

به سمت بالا دست آ غاز کردیم .
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